## 《单词百科:Syngenta是什么意思?Syngenta怎么发音?Syngenta的解释和用法》

英语单词Syngenta是什么意思?Syngenta怎么读?Syngenta怎么发音?美加网为您整理了Syngenta的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## Syngenta的意思

2、先正达;先正达公司

## Syngenta的双语例句

1. Syngenta says it will take measures to keep the new maize out of the food supply.

先正达公司表示他们将采取措施,避免这种新型玉米进入食品渠道。

2. Syngenta says it has trade secrets to protect.

先正达公司称,这其中包括商业机密。

3. Syngenta paid a fine to the government.

先正达公司向政府缴纳了罚款。

4. As an additional support an engineer will be hired by Syngenta China to put into effect the described project.

作为附加支持,先正达中国将雇佣一名工程师监督项目的实施。

5. In two thousand one, genetically modified corn made by Syngenta was found in the food supply chain without approval.

2001年,先正达公司(syngenta)生产的基因改造的食品被发现在没有被批准的情况下进入食品供应链。

6. For example, companies like Monsanto, DuPont and Syngenta are developing corn with reduced water needs.

譬如,孟山都、杜邦和先正达农公司都在培育用水量小的农作物。

7. And it will give Syngenta much greater liberty to lead technological development, rather than being dependent on a rival.

同时这将赋予先正达更大的领跑科技发展的自由,而不是依赖于竞争对手。

8. The Syngenta transaction gave ChemChina and Mr Ren a key role in the country's overseas food security strategy.

收购先正达让中国化工和任建新在中国的海外粮食安全战略中获得了关键角色。

9. The big Swiss company Syngenta genetically engineered the maize to contain an enzyme called alpha amylase.

瑞士先正达公司对玉米进行基因改造,使其富含阿尔法淀粉酶。

10. The program is offered by the Syngenta Foundation, established by the Swiss agricultural-chemical maker Syngenta.

该项目由瑞士农用化学品公司Syngenta设立的Syngenta基金提供。

11. Syngenta official Jack Bernens explains how it works.

先正达公司(syngenta)官员Jack Bernens解释了这种酶的工作原理。

12. Andrew McConville works for the agricultural technology company Syngenta. He says a lack of new investment in technology to help farmers improve productivity has had an effect.

安德鲁·麦康威尔就职于农业科技公司先正达,他说,帮助农民提高产量的科技缺乏新投资会已产生影响。

13. If you receive a Syngenta Purchase Order, this Purchase Order number must appear on the invoice to Syngenta as well as all other correspondence.

如果您收到一个先正达的采购订单,此采购订单号码必须出现在发票以先正达以及其 他所有的信件。

14. With that in mind, ChemChina has said it will voluntarily submit its deal for Syngenta to Cfius for review.

考虑到这一点,中国化工已经表示,将自愿向美国外国投资委员会提交先正达交易, 请求审批。

- 15. A number of agrochemical companies, including Bayer and Syngenta, have been looking at ways to make complex protein drugs in plants, although progress has been slow.
- 一些农用化学品公司,<mark>包括拜耳和先</mark>正达,一直在寻找方法使复杂的蛋白质类药物在植物中表达,虽然进展<mark>是缓慢的。</mark>
- 16. The EU last year temporarily banned imports of US corn animal feed after Syngenta admitted said it accidentally sold corn that contained unapproved genetically modified corn.

去年,在先正达公司(syngenta)承认自己出售的玉米中偶然含有未经批准的转基因玉米之后,欧盟(eu)暂时禁止从美国进口玉米动物饲料。

以上是美加网为您整理的Syngenta怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于Syngenta的用法

、Syngenta的释义、Syngenta的相关详情请点击:<a href="https://dict.tjqzz.com/Syngenta">https://dict.tjqzz.com/Syngenta</a>